

Referat bestyrelsesmøde DSF

Mødedato:	Sted	Referent:
12.12.2019	Bechs Hotel, Storegade, 6880 Tarm	Karin Rye Riddermann
Ref. nr.	Emne:	
99/2019	Bestyrelsesmøde	
Dagsorden:		
0. Godkendelse af referat fra 19. november 2019 1. Opsamling og handleplan vedr. Mooves oplæg til branding af DSF 2. Siden sidst 3. Status på projekter 4. Årsmøde 2020 - Generalforsamling 5. Årsmøde 2021 6. Arrangementer 2020 7. Økonomi 8. Eventuelt		
Deltagere:		Afbud:
Lars Norring (LN)		Liselotte Jacobsen (LJ)
Klaus Rask Petersen (KRP)		
Anette Larsen (AL)		Sekretariatet:
Mads Ramsing (MR)		Karin Rye Riddermann (KRR)
Henrik Due (HD)		
Carsten Heuck-Jørgensen (CHJ)		
Mette Bendstrup (MB)		
Kenneth Laursen (KLA)		
Kent Skovdal (KS)		

0. Godkendelse af referat fra 19. november 2019

Godkendt uden bemærkninger.

1. Opsamling og handleplan vedr. Mooves oplæg til branding af Dansk Svømmebadsteknisk Forening

Det er vigtigt at vi finder et bedre ord en 'brugerne' – i mangel af bedre, går vi tilbage til Drift, da det giver mere mening i foreningens kontekst end brugere.

Det er vigtigt, at vi identificerer fordelene ved at have de tre ben, som foreningen skal bygge sin identitet op omkring, og at vi i foreningen bidrager til udvikling på alle tre områder (og at vi formår at synliggøre vores arbejde).

2. Siden sidst

a. Ind- og udmeldelser

Ingen ændringer siden sidst.

b. AquaPunkt

Vi forsøger at koordinere møde i januar, hvor vi kan drøfte konceptets fremtid med Gigtforeningens direktør, projektlederen og Lene Mandrup Thomsen, der var en af de oprindelige fysioterapeuter.

c. Erhvervslivredderprøven

Der har været møde i uddannelsesudvalget, hvor der tydeligvis er gang i mange forskellige ting omkring uddannelse og træning af både livreddere og dommere.

d. Svømmebadsassistentuddannelsen

Intet nyt i forhold til seneste møde. KRR udarbejder skriv og fremsender til relevante personer i forhold til afklaring omkring mulighederne i forbindelse med AMU. Mulighed: Udvælge relevante moduler og sammenflette med AquaAkademiet.

e. Aqua Akademiet

Ser ud til at Kursuskataloget for 2020 er godt modtaget, hvor bl.a. vores nye saunagus-kursus ser ud til at kunne trække deltagere.

Man bliver ikke certificeret gus-mester på kurset – hvordan forholder vi os til det? Kan vi evt. lave samarbejde med Dansk Saunaselskab?

Vi er allerede i gang med at koordinere 3-4 interne kurser, der skal afvikles i januar.

Vedr. Teknik II:

Deltageren fra Lalandia opfattede turen til Sverige som meget 'salgsfremstødsagtig' – der er desværre kun indgået en enkelt evaluering, som er fint tilfreds med turen.

Der skal naturligvis tages hånd om oplevelsen. Sekretariatet følger op med underviserne.

f. Dansk Svømmeunion/TrygFonden

Karin og Lars kontakter René Højer for at høre, hvad det evt. vil koste at få afdækket hvad der skal til for at udvikle en fælles platform for uheldsregistrering.

g. LOA

Projektet om Danskernes Svømme- og Motionsvaner er i gang og er nu også lanceret.

IDAN forventes at igangsætte projektet medio februar med spørgeskemaundersøgelser mv. Dette kan evt. promoveres på årsmødet, hvor det også er muligt, at der bliver en miniworkshop for deltagerne i forlængelse af vores program torsdag over middag.

Projektet overlapper tilsyneladende med det SDU-projekt som vi har involveret os i, og vi må derfor meddele SDU at vi ikke længere har mulighed for at indgå i en større forpligtelse omkring deres projekt.

h. MESSE – Träffpunkt Idrott

Meget spændende invitation til opstart af et nordisk samarbejde, og Lars og KRP deltager som tidligere aftalt også i messen/mødet.

i. IAKS

Dansk Svømmebadsteknisk Forening er nu meldt ind i IAKS og vi arbejder på præsentation af foreningen til næste nummer af deres blad, SB Magazine.

Vi skal også melde ud på egen hjemmeside/i nyhedsbrev, at vi nu har meldt os ind, og hvad baggrunden for indmeldelsen er.

j. IUC/Klaus Frejo

Vi afventer fortsat den endelige samarbejdsaftale til underskrift.

k. KL

Lars og Karin har været til møde med Kim Jessing Petersen fra KL, og fik lejlighed til at præsentere foreningen og vores arbejde.

Kim er meget interesseret i dels vores undersøgelser omkring brugere og vores samarbejde med LOA mv., ligesom han også er meget interesseret i vores arbejde omkring uddannelse af personalet i svømmebadene.

l. Andet

Vi arbejder på en opdatering (både teknisk og grafisk) af foreningens hjemmeside, som forventes lanceret snarest.

DGI: Lars har fået kontakt i DGI, der arbejder med deres livredder- og sikkerhed. Skal vi invitere til en snak med vedkommende for at høre til deres planer omkring emnet?

Henrik og Kenneth deltager gerne i et møde sammen med Lars.

3. Status på projekter

Se Bilag 3 – der er god proces i de fleste projekter, og flere forventes afsluttet inden årsmødet.

Fækale uheld: Det er vanskeligt at finde en realistisk metode til afdækning af, om der reelt er risiko for at blive smittet med Giardia og/eller cryptosporidium i danske svømmebade efter et fækal uheld. Lisbeth fra TI foreslår at man kan måle i returskyllevandet, men stiller samtidig spørgsmålstejn ved, om resultaterne vil være nok til at få ændret vejledningen.

Vi inviterer Miljøstyrelsen til et opfølgende møde, hvor vi bl.a. kan diskutere muligheden for et fælles projekt omkring ovenstående.

4. Årsmøde 2020

Sekretariatet sender oplæg til beretning rundt senest den 22. januar, hvorefter vi stemmer den af fælles på bestyrelsesmødet den 29. januar. Kenneth har desværre fået dobbeltbooket sin kalender og kan ikke deltage.

Vi mangler stadig et par oplæg, men der er godt gang i tilmeldingen, og vi skal nok nå i mål med et spændende program. Der er møde i planlægningsgruppen igen den 7. januar.

Medlemskaber:

Vi har flere gange drøftet muligheden for at lave et særskilt medlemskab for campingpladser, hoteller og friluftsbade med begrænsede (sæson) åbningstider.

Idéen parkeres, da det vil blive for 'uretfærdigt' i forhold til de medlemmer, der betaler fuld pris.

Til gengæld tager Lars kontakt til DK-Camp for at høre om mulighederne for at samarbejde omkring kursustilbud o.lign. omkring vandbehandling og sikkerhed.

Valg:

Medlemsgruppe A:	Liselotte og Henrik – begge modtager genvalg
Medlemsgruppe B:	Klaus og Kenneth – begge modtager genvalg
Suppleanter:	Kent, Mette og Carsten – alle modtager genvalg

5. Årsmødet 2021

Rodkjær Event arbejder på nyt koncept for vores udstillingsårsmøder og fremlægger for planlægningsgruppen den 7. januar.

På baggrund af dette, kommer der indstilling til bestyrelsen, der kan behandles på bestyrelsesmødet den 29. januar.

6. Arrangementer 2020

ERFA- og temadage er mere eller mindre planlagt, og vi er begyndt at få tilmeldinger.

Studieture:

Anette og Mads kommer med oplæg til næste møde.

7. Økonomi

Umiddelbart ligger vi rigtigt fint i forholdt til budget fra 1. januar – 31. oktober.

Vi har ikke bogført mange projektudgifter endnu og regner med at hensætte til dem, vi har sat i gang, men ikke betalt for endnu.

Status kommer ud hurtigst muligt efter 1. januar.

8. Eventuelt

Christiansborg Rundt

Karin hører Caroline om muligheden for at købe et antal deltagerpladser, som vi så kan invitere vores medlemmer til at byde ind på, samt VIP-pladser til vores bestyrelsesmedlemmer.

Vi har ikke behov for at promovere vores logo mv. i forhold til offentligheden på eksempelvis badehætter og bander/skilte.

Medlemssystem

Vi er i dialog med Foreningsadministration, der kommer med oplæg inden bestyrelsesmødet 29. januar.

Folkemøde på Bornholm

Vi har undersøgt mulighederne og det ser ud som der ikke bliver en 'Idrættens Scene' i år, da mange af de andre aktører prioriterer Idrætsmødet i Aalborg, der ligger ultimo juni.

Sekretariatet undersøger muligheden for at byde ind med indhold til konferencen i den forbindelse.